

Prispevek za dolgotrajno oskrbo na obračunu obveznega praktičnega dela

Zadnja sprememba 29/07/2025 8:26 am CEST

Zakon o dolgotrajni oskrbi ([ZDOsk-1](#)) za obdobje od vključno julij 2025 dalje uvaža prispevek za dolgotrajno oskrbo (v nadaljevanju: prispevek DO).

Od plačil dijakom in študentom, ki so dopolnili 18 let, za obvezno praktično delo opravljeno od vključno julij 2025 dalje se obračuna prispevek DO po stopnji 1 % v breme dijaka oziroma študenta. Osnova za obračun prispevka DO je enaka osnovi za obračun prispevka za zdravstveno zavarovanje.

Skladno z zakonodajno spremembo smo dopolnili delovanje programa.

Če je dijak na prvi datum obračunskega obdobja dopolni 18 let, program poleg prispevka za zdravstveno zavarovanje obračuna še prispevek za dolgotrajno oskrbo.

Obračun 01.07.2025 - 31.07.2025					
Opis	Na uro	%	Osnova	Znesek	
Obvezno praktično delo	ur	100		359,24	×
Povračilo stroškov do uredbe vlade - prehrana	20 dni	7,96	100	159,20	×
Povračilo stroškov do uredbe vlade - prevoz	①			140,00	×
SKUPAJ BRUTO			naklada za obvezno prakso	359,24	
Skupaj pribitki			povračila stroškov	299,20	
osnova za plačilo prispevkov = 658,44 - 10% normiranih stroškov = 658,44 - 65,84 = 592,60				skupaj 658,44	
Prispevek za dolgotrajno oskrbo		1% od 592,60 = 5,93 in bremeni prejemnika dohodka		5,93	
Prispevek za zdravstveno zavarovanje		6,36	592,60	37,69	
Skupaj prispevki iz plač				43,62	
Davčna obveznost (26,1 x 16 %)			26,10	4,18	
SKUPAJ NETO				311,44	

Več o obračunu obveznega praktičnega dela preberite [tukaj](#).